
4. Nieuwe bestuursleden en voorzitter

Even voorstellen: Devanand Mahabir

Ik woon al ruim 40 jaar in Amersfoort, eerst in Soesterkwartier en daarna in de
wijk Kattenbroek. Inmiddels ben ik weer terug naar Soesterkwartier, een wijk waar
ik graag ben en woon. Ik ben inmiddels ruim 10 jaar inactief lid van GroenLinks
geweest en wil nu uit de schaduw treden. Daarom stel ik mij beschikbaar voor een
bestuursfunctie. Ik hoop dat we in de toekomst de verbinding met de burgers nog
meer kunnen intensiveren en uitbreiden, maar ook dat we als bestuur de nieuwe
uitdagingen goed kunnen faciliteren voor de leden. Denk bijvoorbeeld aan de
werving maar vooral ook het behoud van leden, de eventuele samenwerking met
de PvdA, en de ontwikkeling van de landelijke politiek in relatie met regionale
politiek. Mijn inzet zal vooral zijn: verbindingen creëren, informatie ontsluiten en
transparant maken, de landelijke en internationale ontwikkelingen volgen en deze
vertalen naar de plaatselijke context. Zelf ben ik een eeuwige student: economie,
rechten, fiscaal recht, coachen, bestuur, en nu geestelijk verzorging zijn
beleidsterreinen met weinig geheimen voor mij.

Even voorstellen: Bastienne Bernasco

Graag stel ik mij beschikbaar als algemeen bestuurslid. Ik
woon al 21 jaar met veel plezier in Amersfoort maar ben nog
niet zo lang lid van GroenLinks. Na al die jaren de politiek
van een afstandje volgen, werd dat wel eens tijd. Zodra ik me
meldde, kreeg ik direct de kans om iets concreets te gaan
doen. Zo heb ik een aantal keren geflyerd en ook gebeld met
nieuwe leden om hen te verwelkomen. Het in gesprek gaan
met mensen over politiek past goed bij mij, en ik ging daarom
in op de uitnodiging van Esther om me kandidaat te stellen
voor het bestuur van GroenLinks Amersfoort.
In Amersfoort ben ik lid van het Voedselkollektief en help ik
als vrijwilliger bij het beheer van het bos Nimmerdor. Tijdens
corona heb ik gemerkt hoe belangrijk een leefbare buurt is.
Verder ben ik supporter van Extinction Rebellion.

In het dagelijks leven ben ik docent in het hbo, waar ik onderzoek doe naar
learning communities voor duurzame doelen, en studenten begeleid bij projecten
over duurzaamheid. Dat kan variëren van de inrichting van een lokaal
voedselsysteem, afvalreductie, opzetten van duurzaamheidscertificering of
technologie voor schoon water. Wij verwelkomen ook veel internationale
studenten, die met ons hun boeiende verhalen delen.

Ik maak me zorgen over de klimaatcrisis en sociale problematiek en zeker
ook over de opkomst van het populisme en extreemrechts. Met GroenLinks laten
we een belangrijk tegengeluid horen en komen we samen in actie voor een
klimaatvriendelijker, inclusiever beleid en een levendige democratie. Aan dat
lokale democratisch proces wil ik actief bijdragen.



Herniewde kennismaking: Esther Postema

Na me binnen de afdeling te hebben ingezet voor de communicatie en in het
bestuur, werd me gevraagd of ik de rol van voorzitter op me wilde nemen. In elk
geval voor de rest van mijn zittingsperiode doe ik dat graag.

Al heel lang ben ik lid van GroenLinks; de laatste jaren actief. Zorgen om
natuur en klimaat vormen de grootste reden om voor deze partij te kiezen, maar
mijn eigen bijdrage ligt meer in het sociale gebied.

Ik heb ervaring als hulpverlener en tref momenteel voorbereidingen voor
een project waarmee ik Amersfoorters wil aanmoedigen hun
basisvaardigheden te vergroten, en daarmee hun welzijn.
Ook maak ik me hard voor toegankelijke communicatie,
bijvoorbeeld door punten aan te dragen voor
verkiezingsprogramma’s en via mijn facebookaccount
Rondkomen in Amersfoort.

Als voorzitter van GroenLinks Amersfoort wil ik
bijdragen aan een sterke en levendige afdeling, die
voorbereidingen treft voor de komende gemeenteraads-
verkiezingen. Aandachtspunt is en blijft wat mij betreft het
betrekken van Amersfoorters met verschillende
achtergronden bij onze idealen en onze afdeling. Daar zet ik
me graag (met behulp van actieve leden!) voor in.


